

**BOSCH**

Federal Communications Commission
Equipment Authorization Branch
7435 Oakland Mills Road
Columbia, MD 21046

Robert Bosch GmbH
Postfach
31132 Hildesheim
Besucher:
Robert-Bosch-Straße 200
31139 Hildesheim
Telefon +49 5121 49-0
www.bosch.com

Thomas Dargel, CM/QMM-VR2-S
Telefon +49 5121 49-5599
Thomas.Dargel@de.bosch.com

03. June 2020

Declaration Warning Statements AIVIP33A0

Ladies and gentlemen,

FCC-ID: 2AUXS-AIVIP33A0
IC: 25847-AIVIP33A0

FCC § 15.19 Labelling requirements

This device complies with part 15 of the FCC Rules and Industry Canada license-exempt RSS standard(s). Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

FCC § 15.21 Information to user

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

**RF Exposure Requirements**

To comply with FCC RF exposure compliance requirements, the device must be installed to provide a separation distance of at least 20 cm from all persons.

03. June 2020

Seite 2 von 2

ISED Statements (Canada)

Le présent appareil est conforme aux CNR d'Industrie Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes : (1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage, et (2) l'utilisateur de l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

RF Exposure Requirements

This equipment complies with Canada radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm between the radiator and your body.

Déclaration d'exposition aux radiations:

Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux rayonnements IC établies pour un environnement non contrôlé. Cet équipement doit être installé et utilisé avec un minimum de 20 cm de distance entre la source de rayonnement et votre corps.

The above mentioned statements and paragraphs will be placed in a prominent location in the final user manual.

Yours sincerely

ppa.
Dr. Steffen Berns
President

ppa.
Dr. Walter Schirm
Executive Vice President

i.V.
Dirk Zamow
Listed Point of Contact